



**K-NutriE**  
BES MINUMAN JUS BUAH SERBUK BERI BIRU DENGAN EKSTRAK BILBERI

## *Malaikat Penjaga mata anda!*

*K-NutriE* merupakan sejenis suplemen yang diekstrak daripada beri biru, kranberi, raspberi, bilberi, delima dan lutein. Ramuan-ramuan berkualiti ini amat bermanfaat untuk penjagaan mata, terutama kesan antioksidan yang unggul dapat menghalang radikal bebas yang bahaya dalam sinar UV dan sinar biru untuk mengekalkan kesihatan mata. **K-NutriE** adalah suplemen mata sesuai untuk pelajar, pekerja pejabat, orang tua dan mereka yang selalu menggunakan komputer untuk bekerja dan membebankan mata dalam jangka masa panjang.

## Manfaat-Manfaat K-NutriE:



### Melindungi penglihatan

Mengandungi zink, kuprum, vitamin C dan E dengan fungsi antioksidan untuk melindungi kawasan mata, retina dan kanta mata daripada kerosakan, ia juga membantu memperbaiki dan mencegah penyakit glaukoma.



### Melegakan keletihan mata

Membekalkan nutrien yang penting kepada makula serta memberikan nutrien kepada otot dan tisu yang ada di sekeliling mata. Ia juga melegakan keletihan mata, melindungi dan mengekalkan kesihatan mata secara keseluruhan.



### Mencegah degenerasi makula

Apabila sinaran UV dan biru yang berbahaya menembusi mata, ia akan menghasilkan radikal bebas yang banyak dan mengakibatkan katarak dan degenerasi makula. Lutein dapat membantu menghalang sinaran biru agar ia tidak merosakkan penglihatan.



### Mengurangkan risiko katarak

Lutein adalah satu-satunya karotenoid yang boleh wujud dalam Kristal protein. Punca utama katarak ialah daripada kerosakan radikal bebas terhadap protein kanta mata.



### Mengindungi Penglihatan Amat Penting Pada Generasi Elektronik!

Selaras dengan perkembangan sains dan teknologi yang semakin maju, masalah penyakit mata juga menjadi semakin serius. Ini disebabkan kita terlalu bergantung kepada produk elektronik. Produk elektronik ini menghasilkan sinaran biru yang akan merosakkan fungsi mata. Malah, UV daripada sinaran matahari menghasilkan radikal bebas juga akan menimbulkan pelbagai penyakit mata. Dengan itu, orang yang menghadapi degenerasi makula semakin banyak.

“ **1 DARIPADA 11** orang di dunia berumur 45-85 tahun mengalami Degenerasi Makula (AMD) ”

### Manfaat Ramuan Dalam K-NutriE :



#### Lutein

Lutein boleh didapati dalam sayur-sayuran berdaun hijau dan buah-buahan secara semula jadi. Ia adalah sejenis pigmen tumbuhan yang memainkan peranan penting dalam fotosintesis dan fungsi perlindungan. Lutein bertindak sebagai antioksidan dan penapis sinaran berbahaya cahaya biru. Lutein wujud di mata manusia, kulit, otak, jantung dan di bahagian lain, kesemuanya memerlukan lutein untuk penjagaan kesihatan khususnya memainkan peranan penting di bahagian mata. Ia melindungi makula dalam retina dan adalah nutrien yang paling penting untuk pertumbuhan mata.



#### Beri biru

Antosianin dalam beri biru boleh membantu melegakan keletihan mata dan melindungi penglihatan anda.



#### Delima

Polyphenol delima dan antosianin kaya dengan antioksidan dan vitamin C, membantu pencernaan, melembutkan saluran darah, tekanan darah, menurunkan lipid, kolesterol dan fungsi-fungsi lain.



#### Kranberi

Kaya dengan phytonutrien, ia berkesan untuk mencegah jangkitan saluran kencing.



#### Rasberi

Rasberi kaya dengan vitamin C, vitamin A, kalium, magnesium dan serat tinggi yang boleh bantu mengurangkan masalah pencernaan dan sembelit.



#### Bilberi

Kaya dengan antosianin, ia adalah antioksidan semula jadi yang dapat meningkatkan kesihatan mikrovaskular, melindungi mikrovaskular daripada kerosakan radikal bebas, menggalakkan peredaran darah di dalam mata.

Untuk Maklumat Selanjutnya, Sila Hubungi :

Diedarkan Khusus oleh :



**K-LINK International Sdn Bhd** (496046-H) (A.J.L 931316)

WISMA K-LINK, 45, Jalan Kuchai Maju 2,

Off Jalan Kuchai Lama, 58200 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel : (603) 7948 2333 Fax : (603) 7948 2338

e-mail : info@k-link.com

Your Global Link